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Extra informatieavond bewoners Odijkerweg 23 mei 2024 

Gebiedsvisie Driebergen-Zeist 

Op donderdag 23 mei vindt de extra informatieavond voor bewoners aan de Odijkerweg 
plaats. Ongeveer 40 bewoners van de Odijkerweg (zowel de noordkant, als zuidkant van het 
spoor) zijn aanwezig om hun vragen te stellen aan de gemeenten. Zij hebben grote zorgen en 
er is veel onduidelijkheid ontstaan na de infomarkt op 24 april, waarop alle geïnteresseerden 
hun mening voor de toekomst van het stationsgebied konden geven. 

Ben van de Ven van gemeente Zeist opent de avond namens beide gemeenten. We maken een 
kort rondje langs de aanwezigen vanuit de gemeenten om naam en gezicht aan de gemeenten te 
geven. Ook wordt stilgestaan bij de ~40 bewoners van de Odijkerweg die allemaal aanwezig zijn, 
en waarvan een groot deel ook op de infomarkt op 24 april was. Het doel van de avond is een 
toelichting op het proces geven en vragen vanuit de bewoners beantwoorden. Vanavond is 
bedoeld als extra informatieavond en is dus geen extra participatiemoment, omdat op dit moment 
ook een online peiling over de opbrengsten van de infomarkt loopt. Voor vragen is natuurlijk alle 
ruimte en daar wordt volop gebruik van gemaakt door de betrokken bewoners. 

De bewoners hadden veel zorgen en vragen over o.a. de thema’s (dit lijstje is niet compleet, maar 
schetst een beeld van de zorgen en vragen): 

• Hoe men de drie scenario’s moet zien  en interpreteren. Er is behoefte om meegenomen te 
worden, te snappen, en inzicht in wat dit voor hen betekent 

• Hoe de participatie en mogelijkheid tot meedenken is georganiseerd, en hoe men dit terugziet 
in de tussenproducten (hoe is zichtbaar wat de bewoners hebben ingebracht) 

• Hoe de belangen van huidige bewoners aan de Odijkerweg meegenomen en gewogen worden 
(ook in relatie tot andere belangen) 

• Hoe het proces rondom hun woning eruit zal zien: wanneer is er duidelijkheid? Hoe ziet een 
eventueel proces van uitkoop eruit? 

Ook zijn een aantal belangrijkste aandachtspunten tijdens de avond door de bewoners aan de 
Odijkerweg meegegeven, die de gemeenten ter harte hebben genomen: 

1. Wees transparanter in en geef meer uitleg over hoe de gebiedsvisie tot stand komt, inclusief 
de tussenstappen (bijvoorbeeld de analyse, basisraamwerk, de scenario’s, en over de 
tussenproducten van de participatie). Afspraak: de gemeenten vullen de website verder aan 
met verslagen en andere informatie. De informatie is in ieder geval beschikbaar voordat 
gereageerd moet worden op het voorkeursscenario. 

2. Heb oog voor onze zorg en rol als bijzondere doelgroep in het gebied: het gaat om onze 
woonplek en leefomgeving. De gemeenten hebben uitgelegd dat, hoewel de bewoners een 
belangrijke doelgroep is, de belangen van veel verschillende belanghebbenden voor de 
gebiedsvisie gelijk worden afgewogen. 

3. Informeer naar onze belangen en handel daarnaar. Belangen en wensen kunnen per bewoner 
verschillen. Je kunt de bewoners niet over één kam scheren.  

4. De bewoners hebben behoefte om hun inbreng te geven en nader uitleg te krijgen over de 
scenario’s en de impact daarvan op hun directe omgeving 



De avond is afgesloten met de oproep aan de bewoners om online hun mening te geven, en 
contact op te nemen als zij hier vragen over hebben. Ook wordt het vervolg op deze extra avond 
geschetst: op maandag 3 juni spreekt de projectorganisatie wederom met een 
vertegenwoordiging van de bewoners over de zorgen die er spelen onder de bewoners. 

Vanuit de gemeenten waren aanwezig: 

• Ben van de Ven (projectmanager Zeist) 
• Eline Jonkers (projectmanager Utrechtse Heuvelrug) 
• Birgitte Silvester (strategisch adviseur) 
• Laura van Dijk (projectmanager Zeist & UH) 
• Bram Wispelweij (wijkmanager Zeist-oost) 
• Carlijn van Campenhout (communicatieadviseur Zeist) 
• Erica Klarenbeek (communicatieadviseur Utrechtse Heuvelrug) 


